
 

 Nidzica, 17 lutego 2022 r.  

 

 

Sprawozdanie z międzysesyjnej działalności  

Komisji Oświaty, Sportu i Zdrowia  

 

 
 

W posiedzeniu udział wzięli wszyscy członkowie komisji, burmistrz Jacek Kosmala, 

Dyrektor MOSiR Patrycja Kawałko, Dyrektor CUW Joanna Dobroń,  Kierownik Wydziału 

PŚPRKS Paweł Koziński, Przewodniczący Młodzieżowej Rady Miejskiej Mateusz Ładziński, 

Wiceprzewodniczący Młodzieżowej Rady Miejskiej Aleksander Skibiński, Wiceprzewodniczący 

Kacper Isko, dyrektorzy nidzickich szkół, Prezes nidzickich klubów sportowych, 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Leszek Pepłowski, Prezes Nidzickiego Oddziału Związku 

Nauczycielstwa Polskiego Marcin Pszczółkowski oraz nauczyciele nidzickich szkół.  
 W punkcie pierwszym odbyto debatę na temat funkcjonowania sportu w Gminie 

Nidzica w następujących obszarach: baza sportowa, działalność finansowa, kierunki działania 

i dalszego rozwoju.  

Przedstawiono propozycje i zamierzenia: 

- rozszerzenie działalności MOSiR poprzez organizację imprez sportowych, szczególnie dla 

młodzieży szkolnej, w tym obsługa i organizacja zawodów szkolnych; 

- planuje się utworzenie Akademii Sportu i Fundacji przez Klub Start; 

- utworzenie jednego Uczniowskiego Klubu Sportowego na bazie obecnych – wykonanie 

poprzez wspólne spotkanie przedstawicieli szkół; 

- poprawa i rozbudowa bazy sportowej w zakresie: budowy sal sportowych przy SP Nr 1 i SP 

Nr 2, budowa boiska z bieżnią lekkoatletyczną przy SP Nr 3, ukończenie płyty boiska 

stadionu, budowa boiska o sztucznej nawierzchni na stadionie i doświetlenie boiska, poprawa 

boisk przy szkołach wiejskich, remont bieżni lekkoatletycznej na stadionie.  

 W punkcie drugim przedstawione zostały zamierzenia wsparcia finansowego 

nidzickich klubów i organizacji sportowych. 

 Kolejnym punktem były sprawy różne, podczas których omawiane były informacje na 

temat zorganizowanych ferii zimowych oraz protest mieszkańców w sprawie budowy wieży 

przekaźnikowej.  

 Następnie komisja opiniowała projekty uchwał. Wszystkie projekty zostały 

pozytywnie zaopiniowane. Komisja nie wniosła uwag do złożonych informacji na temat 

funkcjonowania podległych jednostek.  

Dyrektor CUW poinformowała o problemach finansowych wynikających z mniejszej 

subwencji.  Zobowiązano Dyrektor CUW do złożenia informacji na następną komisję 

dotyczącą subwencji i środków finansowych na wydatkowanie funkcjonowania klas 

sportowych w SP1, SP3 oraz klas integracyjnych SP2 oraz realizacji godzin mniejszości 

niemieckiej.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty,  

Sportu i Zdrowia 

 

/-/ Andrzej Arcyz  


